

五、在考生填寫各人基本資料時，主考人隨時檢查學生是否正確填寫，並即時更正錯誤。錯誤的各人資料，將影響成績單之處理及分發。謝謝您的合作！

六、主考人停頓一分鐘後，繼續宣讀：

請在「Student Number」欄內，填入准考證 (Admission Ticket) 右上方的 Student Number。(不正確填寫，可能拿不到成績單！)

In the section for student names, please write down your student numbers which are located on the right upper corners of the admission tickets. Incorrect numbers will delay your receiving the test results.

七、主考人停頓一分鐘後，繼續宣讀：

現在，在「Date of Birth」欄填入你的生日。(0 也到填。例如：072190)

Now, fill in your birth date on the corresponding section. If the number is less than 10, please fill in zero first and then the number. For example, 072190.

八、主考人停頓一分鐘後，繼續宣讀：

1. 「Special Codes」有 A, B, C, 三格，請先將最 A 格 (the 100th) 填上「0」。

2. 現在請你算一算，你在美國或加拿大的中文學校，總共上課多少年？這個年數請你四捨五入填入 B 格和 C 格。

3. 如果你上了 10 年，請在 B 格寫 1、在 C 格寫 0。如果你上了 10 年以下，就在 B 格寫 0、在 C 格寫年數。例如 0 0 5 年。寫好數字之後，再把空格下面對應的數字塗滿。

1. There are A, B, C, three boxes in the Special Codes section. Please write down zero in the box "A" and fill in the bubble "zero".

2. Then think about how many years your have attended Chinese schools in either US or Canada. Please round of the years and write that number in the box "B" and box "C".

3. For example, if you have attended 10 years in total , please write down "1" in the box "B" and "zero" in the box "C". Then fill in the corresponding bubbles below them. If you attended the school less than 10 years, be sure to write zero in the box "B" and then write the number of years in box "C". For example, 005 for five years."